
 
 
 
 
 
 
 

הלוואי והייתי משקיע : "ב בישראל"הווידוי של שגריר ארה
  "בשקל

 טק-ההיי: " שנים3המסיים את תפקידו בעוד שבועיים אחרי כהונה של , ונס'ארד ג'ריצ
  "י של ישראל בהירהעתיד הכלכל; והייצוא האמריקני חיזקו את השקל

  
  
  

להצמיד את  רבים ניסו. לא מעט ישראלים הביטו בשנתיים האחרונות בדולר הולך ונחלש מול השקל
. המשיך לרדת והמטבע האמריקני, לדולר, כולל כסף המיועד לרכישת דירה, החסכונות שברשותם

ב "שגריר ארה בין האנשים הרבים שהצטערו על כך שלא השקיעו במטבע הישראלי נמנה היום גם
  .אשר סיפק היום וידוי מעניין, בישראל

  
שגריר . ונס'ארד ג'אמר ריצ, "קיע בשקלהלוואי והייתי מש? חזק מי חשב שהשקל יהיה כל כך"

ב בכנס "טק הישראלית ואת הקשר ההדוק בין ישראל לארה-תעשיית ההיי ב בישראל ברך את"ארה
בשנים האחרונות אנו . "אביב-שנערך היום בתל) Silicom Ventures(רס 'וונצ טק סיליקום-ההיי

  ".ת השקלטק והייצוא האמריקני חיזקו א-ההיי.  צמיחה5%-מ עדים ליותר
  
אומר שיתגעגע ליצירתיות ,  שנים3תפקידו בעוד שבועיים אחרי כהונה של  המסיים את, ונס'ג

טק הישראלי -ההיי"כי , טק אמר-בהתייחסו לתעשיית ההיי. הישראלים ולישראל עצמה והנחישות של
 קורהרק תחשבו מה היה . למרות המתיחות המדינית, ב"ישראל וארה, הזדמנות לשתי המדינות הוא

היצירתיות  אם תימשך. אני בטוח שהעתיד הכלכלי של ישראל בהיר. לאזור ולעולם אם היה פה שלום
  ."צפוי עתיד טוב יותר, של הישראלים ותושג היציבות והשלום

 


